

3/20/2020

Happy Friday Haines family,

I just wanted to reach out to say that we are thinking of you during this time.

As Mayor Lori E. Lightfoot announced, Chicago Public Schools will remain closed until Tuesday, April 20, 2020.

Please make sure you have plenty of food, bare necessities, and continue to enjoy the time together.

Meals are available at Haines School from 9:00 AM to 1:00 PM by Door #2 (right by the parking lot), Monday through Friday.

For the most reliable information, please visit [www.chicago.gov/coronavirus](http://www.chicago.gov/coronavirus) or [www.cdc.gov/coronavirus](http://www.cdc.gov/coronavirus).

For school-specific updates, visit [www.cps.edu/coronavirus](http://www.cps.edu/coronavirus).

Remember to wash your hands, cover your cough and sneeze, don't touch your face, and stay hydrated.

Have a safe and healthy weekend.

親愛的興氏家長，星期五快樂！

只想讓您知道我們在想念您。

正如市长Lori E.Lightfoot宣布的那樣，芝加哥公立學校將關閉至2020年4月20日星期二。

請確保您有足夠食物及必需品，並繼續一起享受和家人一起的時間。

每週一至週五，興氏學校會為學生們，提供健康/免費的食物盒。時間為上午9點至1點，家庭將在停車場旁(2號門)提取食物。

有關最可靠的冠狀病毒信息資料，請查看[www.chicago.gov/coronavirus](http://www.chicago.gov/coronavirus) 或[www.cdc.gov/coronavirus](http://www.cdc.gov/coronavirus)。

有關芝加哥公立學校的特定更新資料，請查看 [www.cps.edu/coronavirus](http://www.cps.edu/coronavirus)。

請記住要勤洗手，當你咳嗽和打噴嚏要掩蓋口鼻。避免接觸眼睛，鼻子和嘴巴，並經常喝水保持身體水分。